
Öttevény Község Önkormányzat
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J e g y z ő k ö n y v

Készült: Öttevény  Község  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2008.  november  28. 
napján 1700 órakor a Faluház tanácstermében megtartott közmeghallgatásról.

Jelen vannak: Király Péter polgármester
Bider Zsolt képviselő
Dömötör Ernő képviselő
Fehérvári Károly képviselő

                                   Karsai Klára képviselő
Kövecses Tímea képviselő
Nagy Tivadar képviselő
Raczenböck Kálmán képviselő
Sík Gyula képviselő
Szücs Károly képviselő
Németh Dóra jegyző

Meghívottak:              Kovács Attila ÉGÁZ-DÉGÁZ Zrt. Részéről
                                   Kiss Tibor, Horváth Miklós KOMSZOL Kft. Részéről
                                   Varga Balázs és Csala Zsolt körzeti megbízottak, valamint Öttevény  
település lakossága részéről 20 fő.

Király Péter polgármester köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a meghívott vendégeket 
és  a  lakosság  részéről  megjelenteket.  Megállapította,  hogy  a  képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 10 tagú képviselő-testület 10 tagja jelen van. 
A  polgármester  elmondta,  hogy  a  közmeghallgatásnak  két  része  lesz.  Elsőként  az 
önkormányzat 2008. évi tevékenységéről fog beszámolni, ezt követően pedig a meghívott 
közszolgáltató cégek képviselőihez lehet kérdést intézni.

1. napirendi pont
Beszámoló Öttevény község Önkormányzatának 2008. évi tevékenységéről
Előadó: Király Péter polgármester

A  polgármester  részletes  tájékoztatást  adott  a  település  2008.  évi  tevékenységének 
alakulásáról, majd kérte a jelenlévőket, mondják el véleményüket, tegyék fel kérdésüket.
( Az Önkormányzat 2008. évi tevékenységéről szóló beszámoló a melléklet részét képezi)

Vági László öttevényi lakos  3 kérdést intézett a polgármesterhez:
1.) Van –e lehetőség a falu két végén lassító sziget építésére?
2.) Van –e lehetőség az Öttevényi csatorna tisztítására?
3.) Miért van hetente 2-3 alkalommal áramszünet?



Király Péter polgármester  válaszában elmondta, hogy az elmúlt testületi ülésen a tagok 
között  is  felmerült  a  lassító  kérdése.  Ez  viszont  a  Közútkezelő  feladata,  hiszen  az  ő 
tulajdonukat képezi a főút. Ugyanakkor tervezik a buszvárók építését és jelezni fogják a 
közútnak  a  lassító  megépítésének  kérdéskörét.  Az  öttevényi  csatornával  kapcsolatosan 
ismertette,  hogy  az  a  mosonmagyaróvári  vízmű  társulat  feladatköre,  az  előző  vezetés 
pályázati  pénzekből  már  elkezdte  ennek  tisztítását,  de   azóta  nem  történt  e  területen 
előrelépés. Megkeresést kezdeményezünk a társulással a rendszeres tisztítás érdekében. Az 
áramkiadás kérdésben az EON tudna válaszolni, a testület az áramszolgáltatót is meghívta 
az ülésre, de ezek szerint nem kívánták képviseltetni magukat.

Ezt követően Kiss Tibor a KOMSZOL Kft. részéről kért szót és alábbiakat adta elő:
2,5 éve működik  kísérleti  jelleggel  a településen a  szelektív  hulladékgyűjtés,  gondot  az 
egyéb  hulladék  begyűjtése  jelenti.  A  cég  fejlesztési  programjának  részeként 
hulladékudvarok  kerülnek  létesítésre  és  mintegy  20  évre  megoldódik  a  teljes  térség 
hulladékkezelése 6,5 milliárd uniós és állami pénzeszközök felhasználásával. Elsődlegesen 
a Győr-Sashegy hulladéklerakó kerül megépítésre, mely jövő év közepétől váltja fel a pápai 
úti hulladéklerakót. A régi telep egyrészt betelt, másrészt jogilag nem engedélyezett tovább 
a működése. Másodsorban 42 db hulladékudvar is létesül, többek között Öttevényen is. A 
hulladékudvarokban  minden  olyan  hulladék  lerakására  sor  kerül,  amit  a  szelektív 
hulladékgyűjtésbe nem lehet elszállíttatni. A hulladékudvarok meghatározott nyitvatartási 
időben működő, zárt, bekerített, lebetonozott, kivilágított lerakatok lesznek.
Megköszönte a lakóknak a közös munkát.

Bider Zsolt képviselő megkérdezte, amíg a hulladékudvar el nem készül, van –e lehetőség 
Győrbe vinni a hulladékot.

Kiss Tibor elmondta egyedi beszállítással nem lehet hulladékot elhelyezni a szeméttelepen, 
a Nép utcai hulladéklerakóba lehet szállítani a szemetet.

Nagy  Bálint  lakos a  házi  jelzőrendszeres  segítségnyújtással  kapcsolatosan  kérdezte  a 
polgármestert  valóban  a  háziorvossal  kell  e  igazolást  kiállíttatni  a  szolgáltatás 
igénybevételéhez.

Király Péter polgármester a beszámolóban is említette, hogy jelentős változások várhatók 
ezen a területen. A szociális törvény módosulásával egy házi gondozottra 3 jelzőrendszeres 
készüléket lehet igényelni. Sajnos ez azt jelenti , hogy a jelenleg működő 140 db készülékre 
47 házi gondozott  kellene , melyből  jelenleg 10 fő veszi igénybe ezt .  Bizony ebből az 
következik , hogy  a 10 főre 30 jelzőrendszeres készülék járhat , így 110 embertől el kellene 
venni e bizonyítottan  hasznos és életmentő készülékeket.  

Visi Nándorné öttevényi lakos az Öttevényért Közalapítvány elnöke köszönetet mondott a 
polgármesternek  a  településért  végzett  munkájáért  a  sok  megírt  pályázatért  és  további 
sikereket kívánt neki.

Börzsei László öttevényi lakos kérte az önkormányzatot, hogy a falu PR tevékenységében 
aktívan vegyen részt, hogy a Kisalföld megyei napilapban ne csak negatív hírek jelenjenek 
meg a településről,  hanem a jó dolgok is,  mint  pl:  a  jól  működő ifjúsági  klub vagy az 
illegális szemétlerakó megszüntetése.
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Király Péter polgármester elmondta, hogy azért a pozitív dolgok is  megjelennek , és  ha 
valaki megkeresi  az interneten  Öttevénnyel  kapcsolatos híreket ,  bizony legalább 10-14 
cikket  talál  a  jó  dolgokról  is.  Sajnos  az  biztos,  hogy  a  szenzációt  jelentő  hírek 
( veszekedések, perpatvarok)  mindig fontosabbak, mint a kulturális események.

Ezt  követően  szó  esett  még  arról,  hogy  ösztönözni  kellene  a  kerékpárosokat  a 
megkülönböztető mellény használatára a biztonságos közlekedés érdekében, valamint 

Varga  Balázs  körzeti  megbízott  kérte  a  lakosokat  továbbra  is  jelezzék,  ha  ismeretlen 
személyeket látnak a faluban, mert lakossági bejelentés alapján több esetben sikerült már 
elkövetőket fogni.

Mivel  a  közmeghallgatáson  egyéb  észrevétel  nem  hangzott  el  a  polgármester 
megköszönte a részvételt, boldog ünnepeket és eredményes új évet kívánt, majd  18 
órakor a közmeghallgatást bezárta. 

K.m.f.

Király Péter Németh Dóra
polgármester  jegyző
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